	附件1
	2022（第九届）上海国际青少年科技博览会
在线展览—青少年科技创新成果展申报表
The 9th Shanghai International Youth Science and Technology Expo 2022
Online Exhibition - Youth SciTech Innovation Achievement Exhibition Submission Form




	国家/地区：         城市：
Country/Region:     City:

	青少年科技创新成果展
Youth SciTech Innovation Achievement Exhibition
	作品名称
Title of Work
	

	
	作品尺寸（CM）
Size of Artwork
	

	主创作者姓名
Name of Main Creator
	
	性别
Gender
	
	邮箱地址
Email Address
	
	照片
photo

	学　　校
School
	
	年　　级
Grade
	
	

	通信地址
Address
	
	邮　　编
Postcode
	
	

	固定电话
Telephone
	
	移动电话
Mobile Number
	
	出生年月
Date of Birth
	
	

	主创作者是否曾在上海市百万青少年争创“明日科技之星”评选活动中获得过“明日科技之星称号”
Has the main creator ever won the title of “Science & Technology Star of Tomorrow” in the Shanghai Million Young People's Selection for "Science and Technology Star of Tomorrow"?
	是，获得过第   届上海市百万青少年争创“明日科技之星”评选活动“明日科技之星”称号
Yes. Awarded the title of "Science and Technology Star of Tomorrow" in the      th Shanghai Million Young People's Selection for "Science and Technology Star of Tomorrow".
否
No

	合作者姓名（限2名）
Names of Co-creators (no more than 2)
	（1）
	（2）

	作者及团队简介（500字左右）
A Brief introduction to the author and the team (in about 500 words)

	

	作品理念　（解释作品的背景、目的和意义、列明哪些部分属自己原创，500字左右）
Concept of the Work (Explain the background, purposes and meaning of the work and describe which part is one's own original idea, in about 500 words)

	




	作品简介（解释运用了哪些技术或技巧完成主题创作，功能及应用，500字左右）
A Brief Introduction to the Work (Explain what kind of technologies or techniques were used to complete the work, its function and application in about 500 words)

	

	专利申请情况Patent Application
□未申请□已申请（□国际专利□本国专利，请注明国家）
□Not applied               □Applied （□International patent □National patent. Please specify which country）
□已获专利号，为
□Patent number acquired


	所属学科（请勾选，单选）Discipline (Please tick)
□数学□物理学□化学□微生物学□环境科学□生物化学□医药与健康学
□ Mathematics □ Physics □ Chemistry □ Microbiology □ Environmental Science □ Biochemistry □ Medicine and Health Sciences
□工程学□计算机学□动物学□植物学□地球与空间科学□智能机器人□3D打印
□ Engineering □Computer Science □ Zoology □ Botany □ Earth and Space Science □ Smart Robots □ 3D Printing

	
参展资料附件上传Attachment of Exhibition Materials to Upload Here
□申报表（签字盖章PDF扫描件或照片  □成果报告    □照片     □视频    □其他）
□Application Form (Scanned Copies or Photographs in PDF, Signed and Sealed)  □Achievement Report  □Photo □Video □Other

	联系教师
Contact Teacher

	姓名
Name
	
	性别
Gender
	
	邮箱地址
Email Address
	
	移动电话
Mobile Phone
	

	我（们）在此确认上述作品为我（们）的原创作品，不涉及他人的专利权或著作权。我（们）同意活动主办方合理使用我（们）的作品。
I/We hereby confirm that the above work is my (our) original work that does not involve to the patent rights or copyrights of others. I/We consent to the reasonable use of my (our) work by the event organizer.

　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　作者签名：
　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　Signature by Creator:
参展单位盖章：
Seal of Exhibiting Work Unit:
年    月    日
                                                 Date:       Year    Month    Day


备注：各国（地区）参展的青少年为2004-2009年间出生的全日制学校在校中学生,以学校、学生个人、学生集体（不超过3人）申请参展，需于2022年7月3日前在线报名，并提交以学生个人或集体完成的科技创新成果（作品或探究成果）,每位学生仅可提交一项成果，每项创新成果填写一张申报表并提交相关附件（申报表签字盖章扫描件或照片、成果报告，每张不小于1M的作品照片2-3张，视频等其他资料）。仅限使用中文和英文两种语言填写表格和附件内容。
Note: Exhibitors in this exhibition will have to be school students, born between 2004 and 2009 and currently enrolled at full-time schools, who are to apply for participation in the exhibition as a school, an individual student or a team (of no more than 3 people). Exhibitors from all the countries (or regions) participating in the exhibition shall register online before July 3, 2022 by filling in an application form for each sci-tech innovation achievement (work or exploration achievement) and submitting its attachment (scanned copies or photographs, achievement reports in PDF, signed and sealed, 2-3 photos of work, each no smaller than 1M, and other data such as video clips). Please fill in the forms and the attached contents only in Chinese and English.
经审核入选展览的青少年，将收到邀请函并获得线上独立展位。
Each exhibitor selected in the review will receive an invitation letter and obtain an independent show booth online.

